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Protokoll styrelsemöte Borås Bandy  

  
Styrelsemöte för 2020-11-30 , Teams 

 

1. Mötet öppnat 
Ordförande hälsar alla välkomna. 

Val av justerare och protokollförare 

Till justerare valdes Bobby Manasiev att tillsammans med ordföranden justera protokollet. 
Till protokollförare valdes Rune Younan 

2. Föregående protokoll 

Föregående protokoll lästes upp och godkändes. Protokollet lades därefter till handlingarna. 

3. Närvarande 

Följande personer var närvarande, Jessica Melin (RF SISU), Tomas Wennström, Rune Younan, Jonas 
Stolp, Bobby Manasiev. 

Icke närvarande Magnus Chröisty, Lasse Ringkvist, 

 

4. Ärende 
Ungdomsmöte 
A. Skol IF 
Tomas berättar om ungdomsmötet med Rune och Jessika.  
 
B. Bidrag 
Jessica berättar om Skol IF och bidrag. Redovisa på en Power Point. 
 
Bodavallen 
A. Is 
Vi hjälpte Borås Stad med att spola upp mellan 24-25 november. Linjerna ska läggas på idag den 
2020-11-30 eller 2020-12-01. Isen ska bli klar slutet av veckan.  
Rune ska mejla ledarna för U-14 och Skridskokul om vi ska köra igång isträningarna.  
B. Is schema 
Vi låter ungdomarna träna från och med nästa veckorna om det är ok för resp ledarna.  
C. Faciliteter/Hygienartiklar 
Jonas pratar med Borås stad om hygienartiklar mm.  
 
Marknad 
Magnus har gjort en sammanställning av marknad, se bilaga. 
A. Kakservice 
Magnus har delat ut en del av informationslådan.  
B. Sponsorträff, reaktioner? 
Återkommer till nästa år. 
C. Presentationer 
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Detta är på gång.  
 
 
Folkhälsomyndigheten 
A. Lägesuppdatering 
Ingen nytt, fortsättning med tidigare restriktioner fram till 13 december.  
 
Senior 
A. Spelschema  
Enkelserie som börjar 6 januari och slutar den 28 februari.  
B. Vad säger SBF, BDV, Bandy Sydväst? 
Har inte hört något om div 3 serie. Bobby kollar upp. 

Ungdom 
A. Serier 

Eventuellt drar serien igång 2 januari.  
 

B. Skridskokul 
C. Möte med ledare innan första pass på is 

Rune har mailat resp ungdomsledare.  
 
Övrigt 

Peter Benes har flyttat till sin lägenhet. 

5. Nästa styrelsemöte 
måndag den 14 december kl18:30 via teams 

6. Mötets avslutande 

Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

     

     

Namn protokollförare  Namn ordförande  Namn justerare 
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Bilaga Marknad  

 

1. Kakservice                                   klart med drygt 32.000 kr samt 30 kr per såld burk, kampanj 
tom 13/12. 
2. Optimized Carbon Padel               klart med drygt 10.000 kr samt 500-800 kr per av oss sålt 
Padelracket 
3. Möte Red Carpet Fastigh.f.           klart med 10.000 kr samt kickback per affär i en 
framtidslösning 
4. Möte med Lugnets MC Center   Avvaktar besked 
5. Möte med Religonsvetarna             Avvaktar besked, hoppas på 15.000 kr 
6. Möte med Sparbanken Sjuh.    Avvaktar besked 
7. Möte med Fastighetsbyrån B.  Avvaktar besked 
8. Besökt Effektiv AB                   Uppvaktat Mathias Svensson som förlorade sin far nyss i 
sjukdom från BB. 
9. Möte inför framtiden med Green Energy Network som gick bra i Stockholm. 
 
Dessutom möten med ett antal av våra befintliga partners enligt plan. Generellt positivt och 
förstående med bla återigen framflyttade partner träffen. Inget nej ännu! Bra snack. Fler den 
här veckan per telefon. 
 
Skapat en julkalender idag med Johan Borehed och Micke Vaarala i två möten på plats med 
dom, med start i morgon då lucka 1 öppnas för partners med budskap och erbjudande till 
våra medlemmar samt på sociala medier. Det har tagit mycket tid men känns kul och bra. 
Hoppas nu tekniken fungerar. 
 
Jag kommer använda de studiobilder på Rune som Micke Vaarala tagit där en del av bildens 
yta lämnas åt partner loggan. 5 olika motiv på Rune men med samma känsla kommer 
användas. Ni har i WhatsApp gruppen sett ett par av dom tidigare. 
 
Skapat en text, dvs en teaser, för ikväll, där våra kommersiella ”Änglar” dvs partners, 
kommer presenteras dag för dag fram till julafton är det planerat. 
 
Skapat en flik med Johan som kommer presenteras inom mycket kort och kallas ex 
”Medlemsförmåner”, där Mr CAP Viared Bilvård, ComRegia, Silent Disco, Kakservice, 
Optimized Carbon Padel, Kosa mfl har erbjudanden som är intressanta för oss medlemmar. 
 
Jag ser generellt mer positivt på marknadssidans intäktsmöjligheter nu än för säg 4 v sedan. 
 
Jag ser som sagt ljust på tillvaron om vi alla hugger i där vi kan, och nu tom 13/12 fokuserar 
på att sälja det som Kakservice erbjuder som registreras av respektive ansvarig per lag hos 
oss. Paketen körs ut successivt av mig denna vecka men vi måste alla verkligen hjälpas åt! Ett 
fantastiskt generöst erbjudande av ägare Mikael och en ny guldsponsor till oss! 
 
Jag har även besökt Stema på plats i Viared och lämnat en y hjälm med beställning av 
klisteretiketter med Kakservice och Optimized Padel på för alla lags hjälmar. Leveranstid ca 7 
arbetsdagar från inlämnad logotyp. 
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